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Abstract (en)
The fitting (10) has a body (11) with a plane support face (12) that is flatten against a wall or a screen (25) of a hollow section (24) of a sliding
opening frame. A fixation device (16) includes a flange (17) for receiving a rod (21). The rod traverses the body in a bore (22) of the fixation device
and axially engages in the flange. The rod drives the flange to rotate a locking position. The screen is locked between a parallelepiped shaped radial
pin (19) of the flange and the plane support face by complementary rotation of the rod when the radial pin is in abutment.

Abstract (fr)
L'invention concerne une ferrure (10), notamment une poignée de crémone, montée en applique sur un profilé (24) creux d'un ouvrant et fixée
par au moins un dispositif de fixation (16) comportant une bride (17) munie d'un ergot (19) radial, entrainée en rotation par une tige (21), entre
une position d'effacement dans laquelle la bride peut être engagée dans une lumière (26) découpée dans une paroi ou toile (25) du profilé et une
position de serrage dans laquelle l'ergot (19) vient en butée contre un organe (23) de butée conjuguée et où une rotation complémentaire de la tige
(21) entraîne le serrage de la toile (25) entre l'ergot (19) et la face d'appui (12) de la ferrure.
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